
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 11 maart 2018

Aanwezig: Aderik (vanaf 22.16 u), Aiko, Anthe, Arne J, Arne VDK, Bart, Benjamin, Dries DP, Karim,
Kristien, Lise, Marnik (tot 22.43 u), Milko (vanaf 22.14 u), Raf, Ruben, Siebe (vanaf 23.17
u), Simme, Stephanie, Wieter

Waarnemer: Aram, Helena, Kristof, Lena, Steffie

Verontschuldigd: Samuel, Yana

De vergadering wordt geopend om 22.08 u.

Goedkeuring agenda

Bij Activiteiten in de verre toekomst wordt het ereledendiner toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt Uit te voeren door Gedaan
Evaluatie op docuwiki (gebruik tutorial) Activiteitenverantwoordelijken Nee
Investeringen aankopen Materiaal/posten Nog mee bezig
Docuwiki in orde maken Karim, Yana, Raf Nee
Livingcharter aanpassen Arne J Nee
Living in orde brengen Materiaal Nee
Mailadres OHL doorsturen naar Milko Kristien Nee
(Promotie) themadriedaagse uitdenken Werkgroep Ja
Bordjes regelen Nicky Nee
Vragen of we vaten mogen ruilen Aderik Nog mee bezig
Geld verdelen over de bars Bar Ja

� Steffie gaat vanaf nu checken of de evaluaties van activiteiten op de docuwiki verschijnen en de activiteiten-
verantwoordelijken hieraan herinneren.

� Materiaal moet zorgen dat de living opgeruimd wordt, maar moet dit niet per se zelf doen. Er kunnen ook
shiften aangemaakt worden.

� Bar heeft het inbegrote geld als volgt verdeeld: 40 euro voor de Brakfestbar, 60 euro voor de Vodkabar, 40
euro voor de Spacebar, 60 euro voor de Blubbar, 100 euro voor Game of Bars, 40 euro voor de Marginalenbar
en 40 euro voor de Proffentap.
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Mededelingen

� Er moeten nog shiften ingevuld worden voor de Plan Sjarel.

� Vergaderingen zijn vanaf nu alcoholvrij. Na de vergadering mag er natuurlijk gerust een pintje gedronken
worden. Probeer ook om er op tijd te zijn.

� De handdoeken van het Gele Huis moeten gewassen worden. Dit kan samen met de handdoeken van de
gang gebeuren. Aderik gaat er vanaf nu ook op letten.

Updates

PR

Vorige week heeft de lezing van Argenta plaatsgevonden. Dit heeft 335 euro opgebracht. De posters zijn uiteindelijk
niet meer opgehangen.

Scientica fakbar

De werkgroep heeft samengezeten en er zijn enkele taken verdeeld. Zo is het bijvoorbeeld de bedoeling om eens
met Farma te gaan praten en connecties te leggen bij LOKO.

Raden

Communicatie WV

Het facebookalgoritme zal veranderen, waardoor mensen van het presidium zulllen moeten commenten op de posts
van Wina omdat ze anders niet meer gezien worden. Er zijn veel goede ideeën voor de campagne Can’t touch
this. Voor Think Abroad is er gewaarschuwd om niet te veel stereotypes in de inkleding te steken. Dit zal normaal
gezien geen probleem zijn, aangezien mensen van de landen zelf mee de activiteiten organiseren. Verder is er nog
gepraat over hoe kringen ervoor zorgen dat hun kiesploegen effectief verkozen worden, want blijkbaar wordt dit
steeds moeilijker. Ook heeft Ulyssis een uitleg gegeven over wikipagina’s voor kringen.

LOKO AV en WV Studentenbeleid

Er is herbegroot. Dit jaar zit alles vrij goed qua budget. Er is een losstaand orgaan (dat onder andere Veto
bevat) dat het iets slechter doet, maar aangezien er contracten voor sponsoring op komst zijn, zou dat wel goed
moeten komen. Er is opgemerkt dat de teambuildingsbudgetten vrij hoog liggen en dat er geld gestoken wordt
in een pensioensfeest voor de boekhouder, maar dat is uiteindelijk toch goedgekeurd. Er kruipt ook vrij veel geld
in de wervingscampagne voor mandatarissen, maar dit is echt wel nodig omdat het moeilijk is om alle Leuvense
studenten aan te spreken. Verder is SOS Blok goed geëvalueerd. Ook is het Studentenwelkom besproken. De
doelen van het nieuwe concept voor het Studentenwelkom zijn: verwelkoming en informeren, profilering van Leuven
als studentenstad, sociale integratie en academische integratie. De onthaalweek van de kringen zal gewoon blijven
bestaan, maar het is wel de bedoeling dat kringen ook het Studentenwelkom mee ondersteunen.

De Albatros is in heel slechte staat. LOKO is dan ook op zoek naar een andere zaal en er is gevraagd of we het
oké zouden vinden als LOKO hier geld in blijft steken. Dit zou een geste zijn vanuit LOKO naar de kringen die
anders geen zaal hebben. Wina maakt enkel in samenwerking met Scientica gebruik van de Albatros. We staan
wel nog steeds principieel achter het voorzien van een zaal, ook al maken we er zelf niet zoveel gebruik van. Als
LOKO genoeg budget heeft, zijn wij dus akkoord om hier geld in te steken.
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Acco heeft momenteel twee soorten leermateriaal: cursussen die door de prof geschreven zijn en rechtstreeks
afgeprint worden en boeken die langs een redactie gaan zodat taalfouten en stijlfouten eruit worden gehaald. Er
is voorgesteld om ook een optie ertussen aan te bieden: redactiecursussen. Proffen krijgen dan de optie om hun
boeken te downgraden naar redactiecursussen, wat goedkoper is voor de student, maar de kans is ook reëel dat
proffen eerder hun gewone cursussen gaan upgraden naar redactiecursussen, wat duurder is voor de student. Op
het eerste zicht bëınvloedt dit ons niet echt, omdat we onze eigen cursusdienst hebben, maar het is natuurlijk wel
mogelijk dat proffen sneller naar Acco zullen stappen als ze die optie aanbieden. Aangezien wij voorstander zijn
van zo goedkoop mogelijke cursussen, staan we dan ook niet achter dit voorstel.

Ook is flyeren op KU Leuven domein besproken. Sampling kan vanaf nu enkel nog in het kader van studenten-
activiteiten of als het uniefgerelateerd is. Van hogerop is er ook voorgesteld om actief flyeren te verbieden. Het
zou dan enkel nog toegestaan zijn om ergens flyers te leggen, maar je mag ze niet meer uitdelen. LOKO gaat hier
tegenin gaan. Verder wil de deelstuvoraad meer inzetten op sterke merken zoals Mindmates en Kotwijs. Er is ook
een bundeltje rondgegaan over de toegankelijkheid van fakbars. Ten slotte konden fakbars zich opgeven om mee
te doen aan de mocktailcampagne en dan leverde LOKO bidons met een mocktail bij hen, waarvan de opbrengst
naar het goede doel gaat.

Stura

De rector is komen praten over de herindeling van het academiejaar en over activerend onderwijs. Eerst heeft hij
gekaderd dat dit idee er al sinds 2000 is. Er is ook overleg geweest met alle universiteiten en hogescholen van
Vlaanderen om te zien wat de ideeën hierover zijn. Het kwam erop neer dat als Gent en Leuven een voorstel
doen, de rest dan hoogstwaarschijnlijk zal volgen. De Onderwijsraad is de hoogste raad waarin studenten een stem
hebben en deze raad zit normaal twee keer per maand samen. Vanaf nu zal de Onderwijsraad vier keer per maand
samenzitten om na te denken over de herindeling van het academiejaar, zodat studenten genoeg betrokken worden.
Op elke Onderwijsraad zal er een specifiek thema besproken worden en dan kan er hopelijk op het einde van het
schooljaar een advies gegeven worden. De rector heeft ook benadrukt dat de kalenderhervorming de hefboom en
het sluitstuk is van de onderwijshervorming. Stura heeft nog steeds geen voorzitter en ondervoorzitter, waardoor
hun plek in het Algemeen Bureau momenteel niet benut wordt. Er is nu toestemming gegeven om iemand anders
deze plek te laten innemen.

Scientica

Er zijn dit jaar minder tickets verkocht voor de cantusweek, dus misschien is er meer reclame vanuit de kringen
nodig. Het is ook de bedoeling dat kringen zo weinig mogelijk overlap plannen met bv. vergaderingen. Vanaf
morgenmiddag worden er kaarten voor het galabal verkocht op de Winagang. Er is voorgesteld om het ook mogelijk
te maken om via overschrijving te betalen. We gaan hier geen algemene regel van maken, maar voor ereleden en
mensen met stage zullen we het wel toelaten. Een kaart kost 14 euro voor leden en 17 euro voor niet-leden. In
het begin van de avond zullen er hapjes zijn en zal er een bandje spelen. Alle shiften voor het Scienticafé zijn
ingevuld. Er is deze keer ook een niet-alcoholische kringenzuip, met uitzondering van kraantjeswater. Voor de
Scientica Plan Sjarel moeten er nog twee shiften ingevuld worden. Het thema is ‘Plan Charles’, dus alles wordt
koninklijk ingekleed.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Cantusweek Scientica

De cantusweek was geslaagd. Er zijn geen grote problemen geweest.
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Brakfestbar

De cocktails zijn niet allemaal opgeraakt. Op het einde was er nog meer volk dan verwacht, dus er hadden net
iets meer koffiekoeken mogen zijn. Het was leuk dat er ook fruit was.

TD der Heverleese kringen

Voor de shifters verliep de TD vrij chaotisch. Shifters moesten zich op voorhand aanmelden, maar er stond nergens
waar dat moest. Ook zou er een stewardbriefing zijn, maar dat is uiteindelijk niet gebeurd. Shifters wisten dus
niet echt wat er moest gebeuren en het zou dan ook handig geweest zijn als er enkele verantwoordelijken met een
fluovestje rondliepen. Ook waren er gratis bonnetjes voor de shifters, maar die kwamen ze gewoon op willekeurige
momenten uitdelen waardoor je er soms gewoon twee kon krijgen en sommige mensen hebben er geen gekregen.
Verder hadden niet alle kringen dezelfde shiftenlijst. Op die van ons stond bijvoorbeeld dat de afbraak om 4u
begon, maar op die van VTK stond dat de afbraak pas om 5u begon, waardoor onze shifter daar te vroeg stond.
Buiten Geos en Wina zijn de shifters van Scientica niet komen opdagen voor de afbraak, waardoor er heel veel
mensen van LBK hebben helpen afbreken. Voor de volgende keer zou het ook beter zijn om bij de inkom twee
rijen te maken: een voor mensen die nog een kaart moeten kopen en een voor mensen die al een kaart hebben.
Het was leuk dat de pub opengehouden werd, maar dit was niet zo goed uitgewerkt (de felle lichten waren nog
aan). Over het algemeen was de TD wel echt geslaagd.

De eetstanden waren een leuk concept, maar het was veel te koud. De organisatie verliep ook te globaal. De
verschillende kringen moesten bijvoorbeeld hun winkellijst gewoon doorsturen en dan zou dit wel geregeld worden,
maar uiteindelijk ontbrak er bij iedereen iets. Als er veel wind is, zorg dan dat de tent zeker goed vastgemaakt
wordt. We hebben hier piketten voor en je moet zorgen dat de spankoorden ook echt gespannen staan.

Verbroederingscantus

Het is goed verlopen. Er was 15 man.

Jobfair

Voor fysicastudenten is de jobfair vrij nutteloos, aangezien Imec het enige bedrijf is dat op hen gericht is. Er zijn
heel veel IT bedrijven die willen komen, waardoor er precies niet zo veel moeite meer gedaan wordt om nog andere
bedrijven te zoeken. Hier moet volgend jaar echt op gelet worden. Ook moeten er shiften aangemaakt worden om
de bedrijven te verwelkomen. Nu was dit niet het geval, maar elk bedrijf heeft altijd wel problemen omdat er iets
niet werkt, waardoor het heel hectisch was. We moeten misschien ook eens nadenken over het nut van sommige
kringen die meedoen aan de jobfair. Bios heeft bijvoorbeeld geen enkel bedrijf binnengebracht, maar krijgt toch
150 euro. Voor hun studenten heeft dit dan ook niet veel nut. Ze hebben wel echt hun best gedaan om bedrijven
te zoeken. We moeten misschien eens voorzichtig voorstellen dat ze moeten proberen om meer naar bedrijven te
bellen en er langs te gaan, want mailen heeft duidelijk geen effect. Het grote voordeel om de jobfair in naam van
Scientica te organiseren is dat we dan een veel groter doelpubliek hebben, wat bedrijven natuurlijk meer aantrekt.

Lezing De Schreye

Er was ongeveer 60 man, dus de lezing was heel geslaagd. De posters zijn uiteindelijk niet gemaakt omdat de titel
van de lezing te laat is gecommuniceerd naar Media/Grafisch. Misschien kan de opbouw van de receptie in het
vervolg al voor de lezing gebeuren. De tafeltjes voor de receptie mogen ook iets meer verspreid worden, want nu
stond alles vrij kort bij de aula.

Vodkabar

Alle cocktails waren op. Het is een beetje jammer dat de bar pas vrij laat op gang is gekomen. Op een gegeven
moment waren er ook meer ouwzakken dan presidiumleden.

4



Highlandgames

Er was een misverstandje in verband met de shiften. Arne J dacht ze eerst allemaal zelf te doen, maar had niet
gezien dat er zoveel shiften waren, waardoor die op het laatste moment nog ingevuld moesten worden. In totaal
waren er acht teams aanwezig van de tien teams die ingeschreven waren. Er was één team van Wina en zij hebben
het heel goed gedaan. Er zijn veel minder croques en drankjes verkocht dan inbegroot. Er zijn ook opmerkingen
gekomen over de kostprijs van de activiteit, maar aangezien er voor iedereen een verzekering afgesloten is, trok dat
de prijs natuurlijk naar omhoog. Voor Wina is het niet per se een activiteit om elk jaar aan deel te nemen, maar
misschien kunnen we er over een paar jaar nog wel eens aan meedoen. Een tip naar volgend jaar toe (voor LBK)
is om ook iets te voorzien voor mensen die geen hele namiddag les kunnen missen, maar wel eens een halfuurtje
met een balk willen komen gooien.

Scandinavische eetstand

De organisatie van de activiteit liep vrij stroef. Er waren maar vier mensen op de opbouw. Op de campus
aangekomen bleek dat er te veel wind was en dat het dus niet veilig was om de tent op te zetten. Iemand van
de security zei dan dat we aan de A konden gaan staan. De porties waren op tegen 14u. Misschien had er dus
iets meer mogen zijn, maar de eetstand was veilig inbegroot, omdat eetstanden tegenwoordig vaak verlies draaien.
Omdat het eerder gedaan was, stond er ook maar 2 à 3 man op de afbraak.

Escape room

Er waren 17 eerstejaars. Dit is minder volk dan in het begin van het jaar, maar voor deze activiteit is ook minder
reclame gemaakt omdat een escape room niet doenbaar is met 30 man. Het is goed dat de activiteit op voorhand
getest is door EJW, zodat er nog enkele dingen aangepast konden worden waar nodig. Er zijn nog paaseitjes over.
Deze liggen in het Gele Huis.

Lezing Argenta

Er was niet zoveel volk, hoewel de lezing goed verspreid is op sociale media. De posters waren niet orde, dus
dat kan er wel iets mee te maken hebben. Het is ook geen slecht idee om in het vervolg mails te sturen naar
de masterstudenten waarvoor de lezing interessant is. Veel masterstudenten waren niet zo gëınteresseerd om te
komen, omdat ze enkele dagen ervoor Argenta al op de jobfair hadden gezien en daar al hun vragen reeds hadden
gesteld. Er waren ook niet genoeg presidiumleden aanwezig. Het was misschien ook niet zo’n goed idee om twee
lezingen in dezelfde week te plannen. De shiften waren goed ingevuld door PR zelf.

Actviteiten in de nabije toekomst

Schachtenconvent

Komt in orde. De Jack-Op van het vorige schachtenconvent zal verder verkocht worden.

Pokertoernooi

Er zijn 40 inschrijvingen. Dit toont dat het echt helpt om alles op tijd online te zetten. Mensen die in formele
kledij komen, krijgen een gratis drankje. In het begin zullen de tafels ongeveer per niveau ingedeeld zijn, maar naar
de eindrondes toe wordt het wel meer gemengd. De persoon op de eerste plaats krijgt een pokerkit, de tweede en
derde plaats krijgen schuimwijn. Alle dealershiften zijn ingevuld. Robin en Viktor zullen de drank verkopen. Er
zal ook whisky zijn. We huren veel materiaal van VTK.
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Sportbar

Er was een stormloop voor de inschrijvingen. Uiteindelijk zijn de inschrijvingen stopgezet bij 32 ploegen. Alles
is geregeld met de Sportzak. Er zal één of geen tapper van hen zijn. Als de Sportzak de mocktail van LOKO
heeft geregeld, zullen wij die waarschijnlijk ook gebruiken. We mogen met een aparte kassa ook onze eigen promo
verkopen.

LAN-party met LBK en VTK

Het evenement staat online. Er is nog geen shiftenlijst. Die avond gaat ook de cantus van de tweede bachelor
door, dus er zal wat minder volk van Wina zijn.

Space race cantus

Alles komt in orde. Het tekstje is wat te laat doorgestuurd. Dit is wel vaker zo bij cantussen, maar het is niet
zo tof voor leden die niet in het presidium zitten als ze pas de dag op voorhand weten wanneer de inschrijvingen
beginnen.

Desserteetstand

Morgen worden er al eens koekjes gebakken om de begroting beter in te kunnen schatten en het recept uit te
testen. Het grasveldje is gereserveerd en het tekstje is in orde. De shiftenlijst komt deze week online. Vergeet niet
om een mailtje te sturen naar gang@wina.be als je de gang wilt gebruiken.

Sterrenkijken

We zoeken nog altijd een verteller. Wieter heeft eens rondgevraagd, maar die mensen waren allemaal van Limburg
of West-Vlaanderen en het is nogal moeilijk voor hen om naar Leuven te komen. Misschien is het een goed idee
om doctoraatstudenten Sterrenkunde te mailen. Als het moet, wil Bart het ook wel doen. We mogen normaal
gezien de telescoop van het departement Sterrenkunde gebruiken, dus dan is het ook wel handig als er iemand bij
staat die uitleg kan geven.

Lasershoot

Dit komt in orde. In de Google agenda stond dat de activiteit op donderdag doorgaat ipv woensdag, maar dat is
aangepast.

Spacebar

Er is nog geen tekstje. Als cocktail zullen er rocket shots zijn. Het oorspronkelijke idee was om dit met raketijsjes
te maken, maar dat was toch niet zo lekker als verwacht. Er staan nu 150 cocktails in de begroting, wat zeker
genoeg is, maar er is nog geld over. Er zullen milkyways zijn en misschien kunnen er ook raketijsjes uitgedeeld
worden. Enkele ideeën voor de inkleding: fluorescerende sterren, zilverpapier, planeten, zwarte doek met glitter,...

Galabal

Er zullen nog een paar shiften voor het galabal verschijnen. We delen ook shiften met Diana en Stijl, zodat we
meer kunnen genieten van ons eigen galabal. Dan moeten wij natuurlijk ook bij hen gaan shiften.

Ouwzakkencantus

Er zijn een 50-tal inschrijvingen. Voor presidiumleden komt er nog een link online. Er moet ook nog een herinnering
gestuurd worden naar de ouwzakken.
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Activiteiten in de verre toekomst

Proffentap

Spreek allemaal een prof of assistent aan!

Lenteconcert

Het contactmoment is geweest. Nu gaan de repetities beginnen. Het aantal mannen en vrouwen in het koor is
mooi verdeeld. Er mogen wel nog meer artiesten zijn.

Ereledendiner

Het ereledendiner gaat door op vrijdag 11 mei. Er gaat te veel volk zijn om in de living te passen. Lise heeft al
een berichtje gestuurd naar de Waag om te vragen of we de Orange Room mogen gebruiken. Eventueel kan het
Theokot ook gevraagd worden. Er zijn twee helpers nodig om te helpen opdienen enzo. Je mag dan mee komen
eten aan 10 à 11 euro. Karim, Raf, Anthe, Ruben en Arne J zijn kandidaat.

Varia

� Aiko: ‘Kom verdomme voorbereid naar de PV. Kijk wat op de agenda staat en schrijf in puntjes op wat je
wilt zeggen. Soms is de uitleg echt te lang. Als je weet dat de activiteitenverantwoordelijke niet kan komen,
neem het dan over als postenverantwoordelijke. Zorg dat je weet wat je wilt zeggen. Het moet ook vooral
mededelend zijn en als er dan nog een kleine beslissing genomen moet worden, kan dat wel. Arne, kan jij
tegen volgende week de werkgroep voor het lustrum samenroepen? Vanavond is het Plan Sjarel van Psycho
in de Recup. Er zullen allemaal drankjes zijn in het thema van soa’s. Als activiteitenverantwoordelijke is
het trouwens de bedoeling dat je mensen uitnodigt, maar nodig ook ouwzakken uit, want ik heb berichtjes
gekregen van ereleden om te zeggen dat ze niet worden uitgenodigd. Waarschijnlijk kan wel niet iedereen
die bereiken omdat ze er niet mee bevriend zijn.’ - Karim: ’Voor grote activiteiten mag je een berichtje naar
mij sturen en dan nodig ik wel ouwzakken uit, maar niet voor elke activiteit.’

� Aderik: ‘Er zit een muis in de kelder.’

� Raf: ‘Ik ben nog steeds mijn cantusspullen kwijt. Ik ben die vorige week vergeten in de Gnorgl, maar dan
had ik geen tijd om te gaan, dus had ik het aan Milko gevraagd. Maar die kon ook niet, dus dan had die het
aan Julie gevraagd. En dan kreeg Wina een bericht van een kerel van LBK: “Beste Wina, voor een gratis
vat krijg je dit lint terug.” Dan hadden we teruggestuurd dat we een vat Stella konden meepakken zodat ze
eens lekker bier zouden hebben. Ik kwam vorige week in de Gnorgl en mijn spullen stonden daar helemaal
niet, dus die zijn echt meegepakt naar ergens anders. De CRO van Argenta moest ook naar de lezing komen,
maar die vond de weg niet in Arenberg. Uiteindelijk is hij gewoon niet meer gekomen. Simme ging een
zweep meepakken, maar hij heeft er geen bij, dus ik ben teleurgesteld. Als je nog wafels, kokosrotsjes of
carrés confiturekes wilt bestellen, doe het dan nu, want ik ga ze morgen bestellen.’

� Wieter: ‘Waar is Robin? Het is eigenlijk wel belangrijk, want we willen een nieuwe datum voor de problem-
solving en ik heb hem nog altijd niet kunnen bereiken. #waarzijnderobins’

� Siebe: ‘Als ik me niet vergis is dit de eerste PV na de verbroederingscantus en die zijn altijd legendarisch.
Het begon al in het begin van de avond. Milko kent de weg in Limburg blijkbaar niet, waardoor we een
bushalte te laat zijn afgestapt. We zijn dan beginnen wandelen en dan hadden we het voor de zekerheid
nog eens gecheckt en bleek dat we de andere richting uit moesten. Het was dan ook nog eens keihard aan
het sneeuwen. De senior moest na een liedje of vijf à zes naar buiten lopen en heeft dan heel de gang
ondergespauwd. Daarna hebben de mensen van Wina Leuven minstens zeven keer gemuild en minstens één
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keer seks gehad op een openbare plaats. We gaan geen namen noemen. De senior van het tweede deel
was zo luid aan het roepen dat hij zeker tot de tweede rij geraakte. Die van het derde deel heeft de helft
gecantus-ext. Op de terugweg hadden we een zatte Aderik.’

� Arne VDK: ‘Als ik een drie gooi, krijgt Wieter de dobbelsteen.’ *Gooit een drie*

� Milko: ‘Van alle dingen die ik dacht dat ik kwijt ging geraken bij het uitgaan, dacht ik niet dat het mijn
hemd zou zijn.’

� Bart: ‘Sorry dat ik uw hemd niet bijheb, Milko. Blijkbaar wist VTK tot voor de HOKO TD niet dat Scientica
uit meerdere kringen bestond. Ze hadden ook koffiekoeken voor tijdens de afbraak besteld, maar die kwamen
pas om 8u aan en de afbraak was al om 7u gedaan. Het zou enorm spijtig zijn als we op het sterrenkijken
staan en het dan bewolkt is. Is er iemand die een kleine offering wil doen aan de weergoden zodat het zeker
helder weer wordt die dag?’

� Arne J: ‘Ik heb dit weekend een mindfuck filmpje gezien. Blijkbaar zit er veel te veel symmetrie in een
dobbelsteen om hem eerlijk te maken. Als boodschap aan mezelf: doodles moet je ook delen als je ze
gemaakt hebt. Het is ook HOKO TD geweest en daar zijn ook verhalen van. Het gaat eigenlijk weer over
zatte Adje, maar dan met uitbreiding. Er stond een homo naast mij en dat was Aiko, maar hij was niet aan
het muilen. Alle andere kerels naast mij waren wel aan het muilen. Eerst was het Adje met Bram en Seppe
met een vriend van hem, maar dan waren ze ineens allemaal met elkaar aan het muilen.’

� Dries DP: ‘Vorige week was het LOKO AV en had het gesneeuwd en toen hebben we het beste sneeuwbal-
lengevecht ooit gehad. Wie mij voor woensdagmiddag om 12u de beste meme stuurt, krijgt een pintje of
iets anders op de bar.’

� Anthe: ‘Ik heb een heel leuk nieuwtje, vooral voor Bar: vanaf 24 maart komt er een nieuw K3-liedje, Whoppa!
Ik heb ook nog een vraagje aan iedereen. Mijn broer gaat volgend jaar verder studeren en blijkbaar is het
zaterdag opendeurdag van de faculteit Wetenschappen. Weten jullie daar iets van? Want ik ga elk jaar om
mijn verzameling van groene T-shirts uit te breiden, maar nu heb ik er niets van gehoord. En Milko kent
misschien de weg in Limburg niet, maar Wieter kent de weg in Mechelen niet, maar dat mocht ik eigenlijk
niet zeggen. We zaten in de bus en we stopten aan het station en Wieter zij dat hij daar nog eens ging
stoppen. Toen zei de chauffeur dat we aan de eindhalte waren en we waren 2,5 kilometer van het station.’

� Aiko: ‘Simme zijn mama denkt dat ik haar heel graag zie en denkt ook dat Simme niet veel deelt, maar
Simme moet meer delen want anders krijgt hij minder koekjes van zijn mama. En Wina-Scientica fouten
worden zo vaak gemaakt. Bij de highlandgames stond bijvoorbeeld #Wina.’

Actiepuntjes

Actiepunt Uit te voeren door Tegen
Evaluatie op docuwiki (gebruik tutorial) Activiteitenverantwoordelijken 25/03/2018
Investeringen aankopen Materiaal/posten 25/03/2018
Docuwiki in orde maken Karim, Yana, Raf 25/03/2018
Werkgroep lustrum samenroepen Arne J 25/03/2018
Livingcharter aanpassen Arne J 25/03/2018
Living in orde brengen Materiaal 25/03/2018
Mailadres OHL doorsturen naar Milko Kristien 25/03/2018
Bordjes regelen Nicky 25/03/2018
Vragen of we vaten mogen ruilen Aderik 25/03/2018

De vergadering wordt gesloten om 0.10 u.
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Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 25 maart om 22 u in de Winaliving.
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